
 

 

 

Technische vraag 

 
Zaaknr.: 14455-2025 
 

 

Technische vraag aan domein/team: Concerncontrol / programmateam migratie 

 

Onderwerp: raadsvoorstel Keuze nieuwe locaties urgente migratie- en 

huisvestingsopgaven 

In de door de raad vastgestelde ‘Uitgangspuntennotitie Migratieopgaven Gemeente 

Maashorst’ lezen wij op pagina 5: 

 

“Het COA heeft reeds aangegeven alleen opvanglocaties voor AMV* aan te kunnen nemen 

vanaf 50 bedden. Dit komt onder andere omdat het COA niet genoeg personele capaciteit 

heeft om meerdere kleine locaties te voorzien van personeel met de juiste expertise voor deze 

bijzondere doelgroep. Maashorst heeft een opgave van 29 plekken vanuit de Spreidingswet. 

Dit betekent dat Maashorst met één of meer andere gemeenten in de regio samen moet 

werken. Door de opgaven van twee of meer gemeenten te combineren zijn er genoeg AMV’s 

voor één locatie van het COA.” 

 

(* Alleenstaande Minderjarige Vreemdelingen) 

 

In bijlage 1 ‘Doelgroepen en combinaties’ bij het raadsvoorstel staat dat er een doelstelling 

is om 29 AMV zonder status door het COA op te vangen in een ‘procesopvanglocatie’ 

(POV). 

 

Het bovenstaande zou betekenen dat er nog 21 AMV toegevoegd dienen te worden uit een 

of meer andere gemeenten om tot het aantal van 50 AMV te komen. Ook zou dat dan 

betekenen dat deze 50 AMV dan op één ‘procesopvanglocatie’ (POV) van het COA dienen 

te worden gehuisvest. 

 

Dit zou dan weer niet stroken met hetgeen in het raadsvoorstel vermeld staat om voor 29 

AMV verdeeld woonruimte zal worden gevonden op de locaties in Zeeland en Schaijk. 

 

Onze vragen op basis van het bovenstaande: 

1. Zijn onze bovenstaande redeneringen juist? 

2. Zo nee, kunt u dan aangeven wat wij over het hoofd zien of waar onze redenering mank 

gaat? 

3. Zo ja, kunt u dan toelichten wat er dient te worden aangepast in het gepresenteerde 

voorstel om 50 AMV op één locatie te huisvesten? 

4. En, indien de redeneringen juist zijn, met welke gemeente(n) wordt er dan 

samengewerkt?  

 

 

https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Agenda/Document/0e7dc69c-c3c7-4f96-a7f8-d0ceb88b3102?documentId=9132de09-f6f4-4858-9a67-783f6dd20d7d&agendaItemId=16e1bf37-3fcc-4553-b0c1-25c67aaca591
https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Agenda/Document/0e7dc69c-c3c7-4f96-a7f8-d0ceb88b3102?documentId=9132de09-f6f4-4858-9a67-783f6dd20d7d&agendaItemId=16e1bf37-3fcc-4553-b0c1-25c67aaca591
https://gemeenteraad.gemeentemaashorst.nl/Agenda/Document/df95ece9-f977-4c9a-8a5e-7ff07e0855f1?documentId=63e5ad14-e1b6-4521-848a-9561801c3bba&agendaItemId=7b1d1975-b771-4cc6-861d-291c96009e50


2 

 

Ondertekening: 

Datum indiening : 17-4-2025  

Fractie : PRO  

Naam indiener : Cock de Jong  

iBabs ID nr.                          : 168  

 

 

 



Antwoord op technische vraag 
 

Technische vraag aan domein/team: Concerncontrol / programmateam migratie 

Datum: 18-4-2025 

 

Vraag: 

1. Zijn onze bovenstaande redeneringen juist? 

 

Antwoord: 

Wij volgen uw redenering. Maar het college heeft besloten om in de onderhandeling 

met het COA vast te houden aan onze eigen taakstelling. In een eerste bestuurlijk 

overleg hebben we dat ook aan het COA aangegeven. 

 

 

Vraag: 

2. Zo nee, kunt u dan aangeven wat wij over het hoofd zien of waar onze redenering 

mank gaat? 

 

Antwoord: 

Uw redenering gaat niet mank. Maar het college ziet mogelijkheden om vast te 

houden aan het aantal AMV van onze taakstelling. Mocht dat onverhoopt niet lukken, 

dan zullen we de raad daarover informeren.  

 

Vraag: 

3. Zo ja, kunt u dan toelichten wat er dient te worden aangepast in het 

gepresenteerde voorstel om 50 AMV op één locatie te huisvesten? 

 

Antwoord: 

Vooralsnog is daar geen sprake van. 

 

Vraag: 

4. En, indien de redeneringen juist zijn, met welke gemeente(n) wordt er dan 

samengewerkt? 

 

Antwoord: 

Vooralsnog is daar geen sprake van.  

 

 

 


